

陸 檻

LU Yun

《墨·跡》之二

Ink Trace II

(2023-24)

-給古箏、琵琶與擊樂的三重奏
For Zheng, Pipa and Percussion

本作品由捌號會所委託創作
獲財團法人國家文化藝術基金會音樂類創作補助

樂曲解說：

《墨·跡》為2017年開啟的系列作品，為室內樂所作。本曲為此系列的第二首，以中國書畫為靈感來源，意圖以不同樂器的音色組合展現墨色的濃淡雅緻。本作品由財團法人國家文化藝術基金會贊助，捌號會所委託創作，於2024年2月22、24日由CUBE Band三重奏首演。在創作的過程中，感謝三位演奏者提供想法，並持續地給予建議並一同試圖探索演奏上與聲音上的各種可能性。—陸櫻

“Ink Trace” is the series of ensembles composed in 2017, inspired by Chinese painting and calligraphy. The intention is to present the color progressions of many shades by adapting different musical instruments of integration. This second piece of this series is sponsored by National Culture and Arts Foundation, and commissioned by Studio Acht. It will be performed by Cube Band debuting trio on the 22nd and 24th of February in 2024. During the music production, it is highly appreciated for the thoughts sharing of 3 instrumentalists as well as their continuous feedback and the attemptation in the exploration of every possibility in performance and sonorities.

- Lu Yun

